



COLLECTION

CUBICA

Présence forte et masculine pour les croisillons de la collection Cubica. Le bec arrondi et élancé n'en perd pas le rôle important d'adoucir le design émacié de l'ensemble. La collection Cubica apporte une identité forte à la salle de bains.

Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette collection est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'agent rhodié ou encore l'or rose.

A strong masculine presence for the cross braces in the Cubica collection. The slender rounded spout softens the overall emaciated design. The Cubica collection provides the bathroom with a strong personality.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line reproducing the crystal flower, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

COLLECTION

CUBICA



Ref. A38.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
avec bec Niagara
Rim mounted 3-hole basin mixer
with Niagara spout



Ref. A38.6500

Mitigeur de lavabo
Single lever basin mixer



Ref. A38.29NIA/D

Bec de bain sur gorge 400 mm, Niagara
Rim mounted waterfall spout 400 mm,
Niagara



Ref. G79.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. G79.40G

Mélangeur de lavabo 3 trous mural
Wall mounted basin set



Ref. G79.5100B

Garniture pour mitigeur thermostatique
Trimnings for thermostat



Ref. G79.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring



Ref. G79.1132/A

Mélangeur de bain avec douchette
alimentée par mitigeur progressif
Rim mounted bath mixer and
handshower set with single lever mixer